Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 24 July 2023 (Monday)*

日期 : 2023年7月24日(星期一)*

Time : 3:00 p.m. 時間 : 下午 3 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道 38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 22 May 2023 通過 2023 年 5 月 22 日的會議紀錄

2. Discovery Bay Road Tunnel Company Ltd. - Proposal on Toll Adjustment (Paper T&TC 28/2023)

愉景灣隧道有限公司調整隧道收費 (文件 T&TC 28/2023 號)

3. Question on the use of cycles, scooters and electric mobility devices in public housing estates

(Paper T&TC 22/2023)

有關在公共屋邨內使用單車、滑板車及電動可移動工具的提問(文件 T&TC 22/2023 號)

4. Question on the addition of electric vehicle charging stations in South Lantau (Paper T&TC 20/2023)

有關要求增加南大嶼電動車充電站的提問 (文件 T&TC 20/2023 號)

5. Question on the increase of fare concession by the Lantau New Lantao Bus Company (1973) Limited for residents of South Lantau

(Paper T&TC 21/2023)

有關要求新大嶼山巴士(1973)有限公司增加南大嶼居民乘車優惠的提問(文件 T&TC 21/2023 號)

^{*} 由於懸掛八號烈風或暴風信號,原定於 2023 年 7 月 17 日舉行的會議延期至 2023 年 7 月 24 日。
The meeting on 17 July 2023 has been postponed to 24 July 2023 due to the issue of No. 8 Gale or Storm Signal.

6. Question on the Discovery Bay Transit Services Limited's acceptance of Octopus cards as the sole means of fare payment

(Paper T&TC 24/2023)

有關愉景灣交通服務有限公司只接受以八達通卡支付車費的提問(文件 T&TC 24/2023 號)

7. Question on the addition of a bus route between Tung Chung and Princess Margaret Hospital

(Paper T&TC 23/2023)

有關增設來往東涌及瑪嘉烈醫院巴士路線的提問(文件 T&TC 23/2023 號)

8. Question on the insufficient frequency of Airport-bound (Ground Transportation Centre) bus route numbers A41 and A31

(Paper T&TC 26/2023)

有關 A41 及 A31 號線往機場(地面運輸中心)方向班次不足的提問 (文件 T&TC 26/2023 號)

9. Question on the follow-up of the construction works of bus shelters for the bus stop at Yung Yat House of Yat Tung Estate

(Paper T&TC 27/2023)

有關跟進在逸東邨雍逸樓巴士站加設候車處上蓋工程的提問(文件 T&TC 27/2023 號)

10. Question on pedestrian safety on Yu Tung Road outside Fuk Yat House of Yat Tung Estate

(Paper T&TC 25/2023)

有關逸東邨福逸樓對出裕東路行人安全的提問(文件 T&TC 25/2023 號)

11. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 12. Date of next meeting

下次會議日期